
Referat - Generalforsamling Grundejerforeningen Vej 15, Vig Lyng

Søndag d.15.9 2019

Dagsorden:
(25 personer til stede)

Valg af dirigent og referent
             Bestyrelsen foreslår, at Henrik Nørgård vælges til dirigent og Rikke Stobbe som referent
             Dette blev godkendt.
             I forbindelse med indkaldelsen havde der været nogle uoverensstemmelser i forhold til

vedtægterne. Da ingen på forhånd havde gjort indsigelse til bestyrelsen, og ingen af de
tilstedeværende havde indvendinger, konstaterede dirigenten, at generalforsamlingen kunne
afvikles efter den udsendte dagsorden.

2.Bestyrelsens årsberetning for det forløbne år.
Kommentar til beretningen vedr. foreningens økonomi: Bestyrelsen vil gerne diskutere, hvad
egenkapitalen bør ligge på, fremadrettet, på et bestyrelsesmøde i løbet af året.
Beretningen blev godkendt!

3.Fremlæggelse af årsregnskab til godkendelse: Regnskabet blev godkendt.

4.Fastsættelse af kontingent og godkendelse af budget for det kommende år
Bestyrelsen foreslår et kontingent på 200 kr.
Budget og kontingent for 2019 blev godkendt.

5. Behandling af indkomne forslag – ingen indkomne forslag.

6.Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter
              Valgperioden for Rikke Stobbe er udløbet.
              Bestyrelsen foreslår genvalg til bestyrelsen af Rikke Stobbeà Rikke Stobbe blev genvalgt!
              Bestyrelsen foreslår genvalg som suppleanter af Malene Payer, Kate Flenting og Per Bøgebjerg

Hansen - > Malene Payer, Kate Flenting og Per Bøgebjerg Hansen blev alle genvalgt.

7.Valg af revisor og revisorsuppleant
             Bestyrelsen foreslår genvalg af Peter Mølgaard som revisor og Mette Lykke Amstrup som

revisorsuppleant – Genvalg for begge.

8.Eventuelt
Peter Mølgaard foreslår at vi får fældet hyben/rynket rose for enden af ”myggestien”.
Jon (bestyrelsen) vil kontakte Kommunen og forhøre sig, om de vil fjerne roserne for os. Ellers vil
Peter Mølgaard tage initiativ til at vi sammen (i foreningen – frivilligt) får fjernet en del af roserne.
I samme ombæring vil Jon spørge til en udbedring af det stykke der går for enden af broen (helt
nede ved vandet) og ud til havet. Mai foreslår, at man samtidig spørger kommunen, om det ikke er
muligt at gøre området for enden af Korevlevej mere handicapvenligt, da der nogle gange kan



være afsatte midler til den slags arbejde/vedligeholdelse. Henrik Nørgård slog et slag for giftfri
have - delte en brochure ud til alle interesserede!

Tak for fremmøde og aktiv deltagelse. God efterårssæson og vinter til alle medlemmer.
På vegne af bestyrelsen – De bedste hilsner fra referent Rikke Christine Stobbe.


